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Emne: Gatebelysning i Grønlandsvegen på Frekhaug 
 
Hei 
 
Har tidligere vært i kontakt med deg angående skilting av gang-og sykkelvei i Grønlandsfeltet, noe som 
ble raskt vedtatt og utført til stor glede for oss i feltet.  
 
Det jeg lurer på nå, er om det er deres avdeling som også er ansvarlige for gatebelysningen i kommunen. 
 
I Grønlandsvegen er det svært dårlig gatebelysning. Det står flere strømstolper uten lamper, noe som 
gjør at det er langt mellom lampene, og svært mørke områder mellom dem. De eksisterende lampene 
lyser heller ikke spesielt godt. Med tanke på at det drives næringsvirksomhet (dyreklinikk i nr. 10) som 
medfører ekstra trafikk midt inni et boligfelt med mange små barn, burde det av sikkerhetshensyn vært 
satt opp flere lamper. De som kommer til dyreklinikken for første gang er ofte usikre på veien, og jeg 
frykter at oppmerksomheten deres rettes mer mot å finne frem i mørket enn å holde øynene åpne for 
fotgjengere. I det mørke feltet rett før dyreklinikken står i tillegg postkassestativet for denne delen av 
Grønlandsvegen. Vi ser også at mange elever bruker denne veien til og fra skolene i området.  
 
Siden det står stolper med strømledninger der pr. i dag, burde det være en forholdsvis grei sak å få på 
plass noen flere lamper og slik øke sikkerheten for små og store i området. 
 
Håper på rask og positiv respons denne gangen også. 
 
 
Mvh 
Magni Håland Dyrøy 
 
Mob. 98 40 27 61 


